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Rada Miejska w Kazimierzy Wielkiej 

Radni-Sesja 

Protokół Nr III/2024 

III Sesja w dniach 11 czerwca 2024 - 11 czerwca 2024 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej 

Obrady rozpoczęto 11 czerwca 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 11:38 dnia 11 czerwca 2024 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej. 

Obecni: 

1. Rafał Gabryś 

2. Paweł Kasiak 

3. Piotr Klimczyk 

4. Jerzy Koziara 

5. Iwona Latos 

6. Lucjan Małek 

7. Marcin Michalec 

8. Stanisław Nawrot 

9. Andrzej Nocoń 

10. Stanisław Nowak 

11. Wacław Piwudzki 

12. Jacek Skopowski 

13. Janusz Wątek 

14. Wioletta Wójcik 

15. Marek Zwolański 

1. Otwarcie obrad. 
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Obrady III sesji Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej rozpoczęły się o godzinie  8.00. Otworzyła je  

i poprowadziła przewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Wójcik. Sesja zwołana została w trybie 

zwyczajnym bez udziału sołtysów. Przewodnicząca powitała wszystkich zebranych i przedstawiła 

proponowany porządek posiedzenia.  

2. Stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 

Ilość radnych biorących udział w obradach zapewnia prawomocność wszystkich uchwał podjętych podczas 

III sesji Rady Miejskiej kadencji 2024-2029. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wnioskodawca: Burmistrz MiG w Kazimierzy Wielkiej – Adam Bodzioch: Włączenie do porządku obrad 

uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej używania herbu Gminy Kazimierza Wielka przez Starostwo 

Powiatowe w Kazimierzy Wielkiej 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Głosowano w sprawie 

Wnioskodawca: Burmistrz Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej – Adam Bodzioch: Włączenie do porządku 

obrad  Raportu z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2025 za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 
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3. Zgłoszenie uwag do treści protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej (Protokół  Nr I z dn. 

07.05.2024; Nr II z dn. 15.05.2024 r.). 

Protokoły spisano na posiedzeniach Rady Miejskiej w dniach 7 maja 2024 r. (sesja nr I/2024) oraz w dniu 

15 maja 2024 r. (sesja Nr II/2024). Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych protokołów, wobec czego 

przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że protokół Nr I/2024 oraz II/2024 zostały przyjęte bez uwag.  

5. Informacja Burmistrza o bieżącej pracy między  sesjami. 

Referuje: Burmistrz Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej - Adam Bodzioch: w dniu poprzedzającym sesję 

Rady Miejskiej, tj. 10.06.2024 r. Kazimierza Wielka dotknięta została deszczem nawalnym. W szczególności 

ucierpiała ta część Kazimierzy Wielkiej, gdzie znajduje się siedziba Powiatowej Straży Pożarnej oraz 

budynek przedszkola „Sylabka”. Konieczna była ewakuacja przedszkolaków. Zastępca Burmistrza dokonuje 

objazdu dróg gminnych w celu weryfikacji i oszacowania szkód spowodowanych wczorajszą ulewą. 

Zaplanowano także spotkanie z przedstawicielami Powiatowej Komendy policji w Kazimierzy Wielkiej aby 

ustalić miejsce imprezy masowej pod nazwą „Dni Kazimierzy Wielkiej”.  

Burmistrz MiG poprosił o rozpowszechnianie informacji o bezpłatnym odbiorze folii rolniczej. Wnioski  

o odbiór folii należy składać w Urzędzie Miasta i Gminy do dnia 20 czerwca bieżącego roku.  

Przedstawiono także pełniącego obowiązki naczelnika wydziału infrastruktury i Inwestycji – Michała 

Marońskiego.  

6. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Kazimierza Wielka na 2024 rok. 

Referuje: Skarbnik Miasta i Gminy – Agnieszka Gaik: w uchwale budżetowej na 2024 rok wprowadza się zmiany 

polegające na zwiększeniu  dochodów budżetu gminy o kwotę – 453 865,68 zł w tym m.in. w następujących 

działach: Rolnictwo i łowiectwo – korekta planu dochodów, tj. paragrafu dofinansowania przydomowych 

oczyszczalni, Transport –  wprowadzenie dofinansowania ze środków europejskich zadania bieżące 4 500,00 zł, 

zadania inwestycyjne 95 500,00 zł – Program Razem Bezpieczniej, Gospodarka mieszkaniowa –30 000,00 zł   

z najmu i dzierżawy składników majątkowych oraz wpływy z usług 3 000,00 zł  i wpływy z różnych dochodów 

16 100,00 zł, Administracja publiczna – 3 000,00 zł wpływy z usług, Dochody od osób prawnych i osób fizycznych 

z tytułu podatków, opłat - podatek od nieruchomości od osób prawnych 130 000,00 zł, podatek od środków 

transportowych 16 000,00 zł, podatek od spadków i darowizn 30 000,00 zł, opłata skarbowa 10 000,00 zł, 

Oświata i wychowanie – 10 000,00 zł wpływy z różnych dochodów, Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 

23 005,00 zł korekta planu dofinansowania między zadaniami inwestycyjnymi a bieżącymi dotyczącymi świetlic. 

Ponadto zwiększa się wydatki budżetu gminy o kwotę –  453 865,68 zł w tym m.in. w następujących działach: 

Rolnictwo – Korekta planu wydatków w zakresie paragrafu dot. przydomowe oczyszczalnie ścieków – dopłaty 

mieszkańców gminy, Transport i łączność – wprowadzenie nowego zadania z „Wzmocnienie bezpieczeństwa  

w miejscach publicznych poprzez modernizację przejść dla pieszych” kwota wstępna inwestycji 106 439,68 zł  

i wydatek bieżący 5 000,00 zł, Gospodarska mieszkaniowa – zakup usług remontowych 30 000,00 zł, zakup 

materiałów 27 700,00 zł, korekta fundusz sołecki Stradlice - 14 300,00 zł, Administracja publiczna –   korekta 

składki na ubezpieczenia społeczne – 62 000,00 zł, Bezpieczeństwo  publiczne – korekta fundusz sołecki 

Słonowice – 2 618,51 zł, Oświata i wychowanie  - korekty wewnętrzne planu między rozdziałami tego działu  
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w szkołach i placówkach oświatowych oraz korekty planu w rozdziałach dot. realizacji zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy z dziećmi w placówkach oświatowych, Pomoc społeczna – 

korekty wewnętrzne planu wydatków w rozdziale 85228 i rozdziale 85295. W dziale Gospodarka komunalna  

i ochrona środowiska – korekta planu dotycząca wiat śmietnikowych, Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

– korekta paragrafu dotycząca Budowy altany w Stradlicach z funduszu sołeckiego 14 300,00 zł, korekta funduszu 

sołeckiego Podolany  - 12 513,86  zł Budowa altany w Podolanach. 

Nie zgłoszono wag i nie zadano pytań.  

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Kazimierza Wielka na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca ogłosiła, ze uchwała Nr III/9/2024 w sprawie zmian w budżecie gminy Kazimierza Wielka 

na 2024 rok została przyjęta w treści stanowiącej załącznik do protokołu. 

7. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata 2024-

2039. 

Referuje: Skarbnik Miasta i Gminy - Agnieszka Gaik: w związku z dokonaniem zmian w uchwale budżetowej, 

konieczne jest wprowadzenie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na 2024 

rok. Zmiany dotyczą Załącznika Nr 1, w którym dokonano urealnienia wartości planu dochodów  

i wydatków zgodnie z treścią zmienionej uchwały budżetowej na 2024 rok oraz Załącznika Nr 2 

„Przedsięwzięcia”, a w nim następujących pozycji:  „Przebudowa przejść dla pieszych w ciągu drogi 
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gminnej nr 329 090T ul.Szkolna w Kazimierzy Wielkiej” w 2024 roku 498 000,00 zł, „Budowa wiat 

śmietnikowych” w 2024 roku  - 90 000,00 zł. 

 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata 2024-2039. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr III/10/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata 2024-2039 została przyjęta jednogłośnie w treści stanowiącej 

załącznik do protokołu.  

8. Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 565/2  

położonej  w obrębie Kazimierza Wielka. 

Referuje: Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Rolnictwa - Maria Szot: w dniu 08.03.2023 roku właścicielka 

działki oznaczonej numerem ewidencyjnym 565 wyraziła chęć nieodpłatnego przekazania części  

z nieruchomości na której znajduje się utwardzona droga. Upoważniony geodeta wykonał podział 

geodezyjny działki o numerze ewidencyjnym 565 w wyniku którego powstały nowe nieruchomości 

oznaczone numerami ewidencyjnymi 565/1 i 565/2. Działka numer 565/2  zostanie przekazana 

nieodpłatnie na rzecz Gminy Kazimierza Wielka. Zasadnym jest nabycie przedmiotowej nieruchomości, 

celem przedłużenia drogi stanowiącej własność Gminy Kazimierza Wielka znajdującej się na działce  

o numerze ewid. 571 nr drogi  329067T-1 w mieście Kazimierza Wielka. 
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Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 565/2  

położonej  w obrębie Kazimierza Wielka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr III/11/2024 w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 565/2  położonej  w obrębie Kazimierza Wielka 

została przyjęta jednogłośnie w treści stanowiącej załącznik do protokołu.  

9. Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Kazimierza Wielka 

położonej w obrębie Kazimierza Wielka. 

Referuje: Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Rolnictwa - Maria Szot: przedmiotem uchwały jest 

wyrażenie zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 2564/41 

będącej własnością Gminy Kazimierza Wielka położonej w obrębie Kazimierza Wielka. Zgodnie  

z Miejscowym Planem Zagospodarowania Przestrzennego miasta Kazimierza Wielka uchwalonego 

Uchwałą Nr XXVI/196/2020 Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej z dnia 23 kwietnia 2020 r., wskazana 

działka położona jest na obszarze oznaczonym symbolem MN.11 – tereny zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej. Ponadto działka leży w granicy strefy ochrony uzdrowiskowej B a także w granicy obszaru  

i terenu górniczego. W dniu 31.08.2023 roku współwłaściciele nieruchomości przyległej oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 96/1 zwrócili się z prośbą do Burmistrza Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej  

o możliwość nabycia gruntu z działki oznaczonej numerem ewidencyjnym 2564/29.  W związku z tym 
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wykonany został geodezyjny podział polegający na wydzieleniu z w/w nieruchomości gruntu niezbędnego 

do prawidłowego zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej, przeznaczonej następnie do zbycia na 

rzecz współwłaścicieli  działki przyległej. Przedmiotowa działka nie spełnia wymogów realizacji obiektów 

budowlanych wynikających z Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego, tym samym nie 

może być zagospodarowana jako odrębna nieruchomość.  

 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Kazimierza Wielka 

położonej w obrębie Kazimierza Wielka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr III/12/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Kazimierza Wielka położonej w obrębie Kazimierza Wielka została 

przyjęta w treści, która stanowi załącznik do protokołu.  

10. Uchwała w sprawie zamiany nieruchomości. 

Referuje: Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Rolnictwa - Maria Szot: przedmiotem uchwały jest wyrażenie 

zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kazimierza Wielka oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 136/2 położonej w Nagórzankach, na działkę stanowiącą własność osoby fizycznej 

oznaczoną numerem ewidencyjnym 148/2, położonych w obrębie Nagórzanki. Zgodnie ze Studium 
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uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kazimierza Wielka uchwalonego 

Uchwałą XXXIV/629/2023 Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej z dnia 27 września 2023 r. działki 

podlegające zamianie położone są na „terenach zabudowy wielofunkcyjnej (zagrodowej lub/i 

mieszkaniowej jednorodzinnej) z usługami podstawowymi”. W dniu 27.07.2023 roku wpłynęło pismo,  

w którym osoba fizyczna zwróciła się z prośbą o zamianę gruntów.  Na działce 148 będącej własnością 

wnioskodawcy znajduje się droga, z której korzystają mieszkańcy, natomiast działka 136 będąca 

własnością gminy powinna stanowić drogę  mieszkańców ale tej roli nie spełnia.   

 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie zamiany nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr III/13/2024 w sprawie zamiany Nieruchomości została 

przyjęta. Treść uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

11. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2030 w Gminie Kazimierza Wielka. 

Referuje: Dyrektor MGOPS - Edyta Molo: Opracowanie, przyjęcie i realizacja Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej jest wymogiem 
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ustawowym, wynikającym z art. 6 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy domowej. 

Konwencja stambulska definiuje przemoc domową jako wszelkie akty przemocy fizycznej, seksualnej, 

psychologicznej lub ekonomicznej zdarzające się w rodzinie lub gospodarstwie domowym, lub między 

byłymi, lub obecnymi małżonkami lub partnerami, niezależnie od tego, czy sprawca i ofiara dzielą lub dzielili 

miejsce zamieszkania, czy też nie. Zmiany wprowadzają również dotychczasowe formy przemocy domowej 

o dwie kolejne formy, tj. przemoc ekonomiczną i cyberprzemoc, a także zakres podmiotowego 

zastosowania ustawy. Krąg osób, na które będą oddziaływać jej zmienione przepisy został rozszerzony 

miedzy innymi: o byłego małżonka, byłego partnera lub inną osobę pozostającą obecnie lub w przeszłości 

w trwałej relacji uczuciowej lub fizycznej niezależnie od wspólnego zamieszkiwania i gospodarowania. 

Program opracowany został zgodnie z ustawą z dnia 9 marca 2023 r. o zmianie ustawy o przeciwdziałaniu 

przemocy domowej oraz niektórych innych ustaw. Ustawa ta wprowadza m. in. zmiany w nazewnictwie – 

dotychczas stosowane określenie przemoc w rodzinie zostaje zastąpione przemocą domową, ofiary 

przemocy w rodzinie–osobami doznającymi przemocy domowej, sprawcy przemocy w rodzinie–osobami 

stosującymi przemoc domową. Stąd w niniejszym dokumencie będą pojawiać się zamiennie wszystkie te 

określenia. I tak w odniesieniu do sprawozdawczości i diagnozy używana będzie nomenklatura 

obowiązująca przed nowelizacją ustawy natomiast w odniesieniu do planowanych działań, aktualnie 

obowiązująca. W opracowaniu Programu, uwzględniono zmiany ujęte w znowelizowanej ustawie  

o przeciwdziałaniu przemocy domowej oraz dokonano oceny i analizy aktualnego stanu zjawiska oraz 

podejmowanych działań w zakresie przeciwdziałania przemocy domowej na terenie Gminy Kazimierza 

Wielka. 

 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2030 w Gminie Kazimierza Wielka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr III/14/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-

2030 w Gminie Kazimierza Wielka została przyjęta jednogłośnie w treści stanowiącej załącznik do 

protokołu. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej używania herbu Gminy Kazimierza Wielka przez 

Starostwo Powiatowe w Kazimierzy Wielkiej 

Referuje: Naczelnik Wydziału Administracji i Spraw Obywatelskich - Robert Płaszewski: w dniu 31.05.2024 

r.  do Urzędu Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej wpłynął wniosek Starostwa Powiatowego w Kazimierzy 

Wielkiej w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu Miasta i Gminy Kazimierza Wielka poprzez 

jego wydrukowanie, a następnie umieszczenie na sali konferencyjnej tutejszego Starostwa. Zgodnie  

z uchwałą Nr XIX/161/2004 Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej z dnia 16 sierpnia 2004 r. w sprawie 

ustanowienia herbu Gminy Kazimierza Wielka oraz określenia zasad używania herbu, herb Gminy 

Kazimierza Wielka jest znakiem prawnie chronionym stanowiącym własność Gminy, który umieszcza się na 

budynkach, w pomieszczeniach urzędowych oraz salach posiedzeń należących do organów Gminy  

i jednostek organizacyjnych Gminy Kazimierza Wielka. Zgodę na nieodpłatne i komercyjne używanie herbu 

Gminy Kazimierza Wielka przez podmioty inne niż wymienione powyżej udziela Burmistrz Miasta i Gminy 

po zapoznaniu się   z opinią Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej. 

 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej używania herbu Gminy Kazimierza Wielka przez Starostwo 

Powiatowe w Kazimierzy Wielkiej 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
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ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr III/152024 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

używania herbu Gminy Kazimierza Wielka przez Starostwo Powiatowe w Kazimierzy Wielkiej została 

przyjęta w treści, która stanowi załącznik do protokołu.  

13. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2025 za 2023 rok 

Referuje: Naczelnik Wydziału Administracji i Spraw Obywatelskich - Robert Płaszewski: Gminny Program 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 

Kazimierza Wielka na lata 2023-2025 został przyjęty w dniu 30 listopada 2022 r. uchwałą Nr 

LXVIII/527/2022 z dnia 30 listopada 2022 r. Źródłem finansowania Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii są środki finansowe budżetu 

Gminy pochodzące z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz środki  

o których mowa w art. 93 w ust. 3 pkt 1 ustawy, tj. z opłaty za sprzedaż alkoholi w opakowaniach 

jednostkowych o ilości nominalnej napoju nieprzekraczającej 300 ml, tzw. „małpki”. Na podstawie art. 182 

ustawy o wychowaniu  w  trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, dochody z opłat za zezwolenia 

wydane na podstawie art. 18 lub 181 oraz dochody z opłat określonych w art. 111 wykorzystywane są na 

realizację gminnych programów profilaktyki  i rozwiązywania problemów alkoholowych i nie mogą być 

przeznaczone na inne cele. W roku 2023 w rozdziale zwalczanie narkomanii,  w ciągu roku wydatkowano 

kwotę 172 099, 07 zł, natomiast w rozdziale  przeciwdziałanie alkoholizmowi łącznie wydatkowano  kwotę 

372 738,63 zł. Środki pozostałe na koniec danego roku przechodzą do wykorzystania na rok kolejny. 

Nie zgłoszono uwag do szczegółowo zreferowanowanego Raportu, wobec czego przewodnicząca 

posiedzenia ogłosiła, że Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2025 za 2023 rok został przyjęty bez uwag. 

14. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej. 
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Wybór wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej odbywa się w głosowaniu tajnym zgodnie z Regulaminem 

wyboru obowiązującym radnych Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej.  

1) zgłoszenie kandydatur do pracy w komisji skrutacyjnej: radny Jerzy Koziara: zaproponował 

kandydaturę radnego Pawła Kasiaka (wyraził zgodę), radny Rafał Gabryś - zaproponował 

kandydaturę radnego Piotra Klimczyka (wyraził zgodę), radny Janusz Wątek: zaproponował 

kandydaturę radnego Marcina Michalca (wyraził zgodę). Wybór komisji skrutacyjnej został 

poddany pod głosowanie i uzyskał jednogłośną akceptację.  

2) Sekretarz MiG – Rafał Stokłosa odczytał Regulamin wyboru 

przewodniczącego/wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.  

3) Zgłoszenie kandydatur na wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej: radny Rafał Garbryś: zgłosił 

kandydaturę radnego Jacka Skopowskiego, który od 2014 roku pełni funkcję radnego, zatem 

posiada wiedzę i doświadczenie do zajmowania tego stanowiska (radny Jacek Skopowski wyraził 

zgodę). Innych kandydatur nie zgłoszono. 

4) Komisja skrutacyjna opuszcza salę w celu przygotowania kart do głosowania. 

5) Przeprowadzenie głosowania tajnego: radni, zgodnie z listą obecności, podchodzą do 

wyznaczonego miejsca, gdzie oddają głos. Kartę wrzucają do urny. 

6) Komisja skrutacyjna opuszcza salę, w celu zliczenia głosów i przygotowania protokołu.  

7) Komisja skrutacyjna odczytuje treść protokołu wskazującego, że za wyborem radnego Jacka 

Skopowskiego na stanowisko wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej oddano 7. Radni w liczbie 6 

wstrzymali się od głosu. 

Przewodnicząca posiedzenia stwierdziła, ze decyzją Rady Miejskiej, wiceprzewodniczącym tego 

gremium został radny Jacek Skopowski. 

16. Wybór składu osobowego komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Drogownictwa. 

Radni zgłaszali chęć przynależności do poszczególnych komisji stałych. Zgodnie z tym, przewodnicząca 

Rady Miejskiej zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy potwierdzają chęć przynależności do 

wskazanych przez siebie komisji. Radny L. Małek, J. Koziara, S. Nowak, I. Latos, P. Kasiak, M. Michalec, 

P. Klimczyk – potwierdzili chęć kandydowania do komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Drogownictwa) 

Głosowano w sprawie 

Wybór składu osobowego komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Drogownictwa (L. Małek, J. Koziara, S. 

Nowak, I. Latos, P. Kasiak, M. Michalec, P. Klimczyk) 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że skład komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Drogownictwa 

został ustalony jednogłośnie.  

17. Wybór przewodniczącego komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Drogownictwa. 

Radny Lucjan Małek: zarekomendował na przewodniczącego komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska  

i Drogownictwa został Jerzy Koziara, który pełnił tą funkcję w kadencji 2018-2024. Innych kandydatur nie 

zgłoszono. 

Głosowano w sprawie 

Wybór przewodniczącego komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Drogownictwa (Jerzy Koziara) 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Lucjan Małek, Wacław Piwudzki, Jacek 

Skopowski, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
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Iwona Latos, Marcin Michalec, Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Janusz Wątek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenie ogłosiła, że Rada Miejska zdecydowała większością głosów o tym, że 

przewodniczącym komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Drogownictwa został radny Jerzy Koziara.  

18. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Drogownictwa. 

Radny Jerzy Koziara: zgłosił kandydaturę radnego Stanisława Nowaka. 

Radny Stanisław Nowak nie wyraził zgody. 

Radny Jerzy Koziara zgłosił kandydaturę radnego Lucjana Małka. 

Radny Lucjan Małek wyraził zgodę.  

Głosowano w sprawie 

Wybór zastępcy przewodniczącego komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Drogownictwa (Lucjan Małek) 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Lucjan Małek, Wacław Piwudzki, Jacek 

Skopowski, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Iwona Latos, Marcin Michalec, Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Janusz Wątek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 
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Przewodnicząca posiedzenie ogłosiła, że Rada Miejska zdecydowała większością głosów o tym, że zastępcą 

przewodniczącego komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Drogownictwa został radny Lucjan Małek.  

19. Wybór składu osobowego komisji Finansowo-Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodnicząca zwróciła się do: R. Gabryś, W. Piwudzki, J. Koziara, I. Latos, L. Małek, M. Michalec, S. 

Nawrot z zapytaniem, czy wyrażają wolę uczestnictwa w komisji Finansowo-Budżetowej i Rozwoju 

Gospodarczego.  

Radny Marcin Michalec nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Zaproponowano kandydaturę radnego Piotra Klimczyka, który wyraził zgodę.  

Wszyscy wskazani wyżej potwierdzili, że chcą należeć do komisji Finansowo-Budżetowej i Rozwoju 

Gospodarczego.  

Głosowano w sprawie 

Wybór składu osobowego komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Drogownictwa (R. Gabryś, W. Piwudzki, 

J. Koziara, I. Latos, L. Małek, P. Klimczyk, S. Nawrot). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że skład komisji Finansowo-Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego 

został wybrany jednogłośnie.  

20. Wybór przewodniczącego komisji Finansowo-Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego. 
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Radny Jacek Skopowski: zarekomendował do pełnienia funkcji przewodniczącego komisji Finansowo-

Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego radnego Rafała Gabrysia.  

Radny Rafał Gabryś wyraził zgodę. 

Głosowano w sprawie 

Wybór przewodniczącego komisji Finansowo-Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego (Rafał Gabryś)) 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Lucjan Małek, Wacław Piwudzki, Jacek 

Skopowski, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Iwona Latos, Marcin Michalec, Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Janusz Wątek. 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że komisji Finansowo-Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego 

przewodniczyć będzie radny Rafał Gabryś. 

21. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji Finansowo-Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego. 

Radny Rafał Gabryś: zgłosił kandydaturę Wacława Piwudzkiego, osobę posiadającą duże doświadczenie. 

Radny Wacław Piwudzki wyraził zgodę. 

Głosowano w sprawie 

Wybór zastępcy przewodniczącego komisji Finansowo-Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego W. Piwudzki) 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

18 

 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Lucjan Małek, Wacław Piwudzki, Jacek 

Skopowski, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Iwona Latos, Marcin Michalec, Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Janusz Wątek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że zastępcą przewodniczącego Finansowo-Budżetowej i Rozwoju 

Gospodarczego został radny Wacław Piwudzki. 

22. Wybór składu osobowego komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Przewodnicząca zwróciła się do:  Piotr Klimczyk, Marek Zwolański, Wacław Piwudzki, Janusz Wątek, Rafał 

Gabryś, Lucjan Małek, Stanisław Nawrot z zapytanie, czy wyrażają zgodę na kandydowanie do składu 

osobowego komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego. Wszyscy wymienieni 

wyrazili zgodę. 

Głosowano w sprawie 

Wybór składu osobowego komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego ( Piotr 

Klimczyk, Marek Zwolański, Wacław Piwudzki, Janusz Wątek, Rafał Gabryś, Luchan Małek, Stanisław 

Nawrot) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca ogłosiła, że Rada Miejska jednogłośnie ustaliła w drodze głosowania skład komisji Oświaty, 

Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego.  

23. Wybór przewodniczącego komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Radny Piotr Klimczyk: zaproponował kandydaturę radnego Wacława Piwudzkiego posiadającego wieloletni 

staż w samorządzie gminnym, posiada doświadczenie zarodowe, znajomość regulacji prawnych i 

zdolności interpersonalne.  

Radny Wacław Piwudzki wyraził zgodę.  

Głosowano w sprawie 

Wybór przewodniczącego komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego (Wacław 

Piwudzki) 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Lucjan Małek, Wacław Piwudzki, Jacek 

Skopowski, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Iwona Latos, Marcin Michalec, Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Janusz Wątek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 
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Przewodnicząca ogłosiła, że na pełnienie funkcji przewodniczącego komisji Oświaty, Pomocy Społecznej  

i Bezpieczeństwa Publicznego wybrano radnego Wacława Piwudzkiego.  

24. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Radny Wacław Piwudzki: zgłosił kandydaturę radnego Piotra Klimczyka, który jest jednym z najbardziej 

aktywnych radnym w minionej kadencji, poza tym jest niezwykle zaangażowany w rozwiązywanie 

problemów społecznych, znana jest mu tematyka bezpieczeństwa publicznego. Jest także 

przewodniczącym Rady Rodziców w SSP Nr 1 w Kazimierzy Wielkiej. 

Radny Piotr Klimczyk wyraził zgodę.  

Głosowano w sprawie 

Wybór zastępcy przewodniczącego komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego 

(Piotr Klimczyk) 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Lucjan Małek, Wacław Piwudzki, Jacek 

Skopowski, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Iwona Latos, Marcin Michalec, Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Janusz Wątek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca ogłosiła, ze zastępcą przewodniczącego komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i 

Bezpieczeństwa Publicznego został radny Piotr Klimczyk. 

25. Wybór składu osobowego komisji Rewizyjnej. 

Radni Janusz Wątek, Stanisław Nowak, Rafał Gabryś, Pawł Kasiak, Marek Zwolański wyrazili zgodę na 

kandydowanie do komisji Rewizyjnej.  
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Głosowano w sprawie 

Wybór składu osobowego komisji Rewizyjnej (Janusz Wątek, Stanisałw Nowak, Rafał Gabryś, Pawł Kasiak, 

Marek Zwolański) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca stwierdziła, że skład osobowy komisji Rewizyjnej został jednogłośnie wybrany.  

26. Wybór przewodniczącego komisji Rewizyjnej. 

Radny Paweł Kasiak: zaproponował kandydaturę radnego Marka Zwolańskiego, który już czwartą kadencję 

pełni funkcję radnego Rady Miejskiej. 

Radny Marek Zwolański wyraził zgodę. 

Głosowano w sprawie 

Wybór przewodniczącego komisji Rewizyjnej (Marek Zwolański) 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 
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Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Lucjan Małek, Wacław Piwudzki, Jacek 

Skopowski, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Iwona Latos, Marcin Michalec, Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Janusz Wątek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że do pełnienia funkcji przewodniczącego komisji Rewizyjnej 

wybrano radnego Marka Zwolańskiego.  

27. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji Rewizyjnej. 

Radny Marek Zwolański: zgłosił kandydaturę radnego Pawła Kasiaka. 

Radny Paweł Kasiak wyraził zgodę.  

Radny Janusz Wątek zaznaczył, że nie ucieka od pracy w komisjach i chętnie się zaangażuje do tych prac. 

Radny Stanisław Nowak: zarzucił, ze nie odbyła się rozmowa na temat udziału w komisjach pomiędzy 

radnymi.  

Radny Marek Zwolański: poinformował, ze osobiście został zaproszone na takie spotkanie. O zgodę na 

swój udział w komisjach stałych poprosił swojego szefa (Michała Buckiego). Szef wyraził zgodę na to, by 

Marek Zwolański kandydował do pełnienia funkcji przewodniczącego komisji stałe, zatem Marek 

Zwolański wyraził zgodę na to kandydowanie.  

Burmistrz Miasta i Gminy – Adam Bodzioch: przypomniał, że radni z listy PiS-u spotkali się z Burmistrzem i 

podczas rozmowy zadeklarowali, ze nie przyjmą żadnych stanowisk.  

Radny Janusz Wątek: mówiono o spotkaniu się radnych a nie radnych z burmistrzem. 

Głosowano w sprawie 

Wybór zastępcy przewodniczącego komisji Rewizyjnej (Paweł Kasiak) 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
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ZA (9) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Lucjan Małek, Wacław Piwudzki, Jacek 

Skopowski, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Iwona Latos, Marcin Michalec, Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Janusz Wątek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca ogłosiła, że zastępcą przewodniczącego komisji Rewizyjnej został wybrany radny Paweł 

Kasiak. 

28. Wybór składu osobowego komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radni: Piotr Klimczyk, Marek Zwolański, Jerzy Koziara, Marcin Michalec, Paweł Kasiak wyrazili zgodę na 

udział w komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowano w sprawie 

Wybór składu osobowego komisji Skarg, Wniosków i Petycji (Piotr Klimczyk, Marek Zwolański, Jerzy 

Koziara, Marcin Michalec, Paweł Kasiak) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został  wybrany jednogłośnie. 

29. Wybór przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Marek Zwolański: do pełnienia funkcji przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków zgłosił 

kandydaturę radnego Piotra Klimczyka, który przewodniczył komisji Skarg i Wniosków w poprzedniej 

kadencji, wywiązując się z powierzonego mu zadania znakomicie.  

Głosowano w sprawie 

Wybór przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków i Petycji (Piotr Klimczyk) 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Lucjan Małek, Wacław Piwudzki, Jacek 

Skopowski, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Iwona Latos, Marcin Michalec, Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Janusz Wątek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że przewodniczącym komisji Skarg, Wniosków i Petycji został radny 

Piotr Klimczyk. 

30. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Piotr Klimczyk: zgłosił kandydaturę radnego Marka Zwolańskiego, który posiada doświadczenie  

w pracy z ludźmi a także umiejętność rozwiązywania problemów społecznych.  

Radny Marek Zwolański wyraził zgodę. 
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Głosowano w sprawie 

Wybór zastępcy przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków i Petycji (Marek Zwolański) 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Lucjan Małek, Wacław Piwudzki, Jacek 

Skopowski, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Iwona Latos, Marcin Michalec, Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Janusz Wątek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że większością głosów zastępcą przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji zostaje Marek Zwolański.  

31. Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej 

Przewodnicząca odczytała uchwałę Nr III/17/2024 w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji 

Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej w której wskazano nazwiska radnych wybranych do poszczególnych 

komisji stałych Rady Miejskiej.  

32. Uchwała w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „NIDA 2000” w Starym Korczynie. 

Burmistrz Miasta i Gminy – Adam Bodzioch: obowiązkiem Rady Miejskiej jest wytypowanie delegatów do 

Związków Międzygminnych. Kazimierza Wielka należy do dwóch Związków Międzygminnych: „NIDA 2000” 

w Starym Korczynie oraz „Nidzica” w Kazimierzy Wielkiej. 

W „NIDZIE 2000” jeden delegat występuje z urzędu. Jest to Burmistrz. Jako drugiego delegata Burmistrz 

rekomenduje dotychczasowego delegata – Rafała Stokłosę, który już sprawdził się na tym stanowisku.  

Głosowano w sprawie 
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Uchwała w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „NIDA 2000” w Starym Korczynie (Rafał Stokłosa) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Marcin Michalec, 

Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, 

Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Radni jednogłośnie przyjęli uchwałę Nr III/18/2024 w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela 

do Zgromadzenia Związku Międzygminnego „NIDA 2000” w Starym Korczynie. 

33. Uchwała w sprawie wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli do Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „Nidzica” z siedzibą w Kazimierzy Wielkiej. 

Burmistrz Miasta i Gminy – Adam Bodzioch: Związek Międzygminny „Nidzica” istnieje od samego początku 

powstania samorządu, tj. od 1990 roku. W tym związku jednym z delegatów jest burmistrz lub osoba 

przez niego wskazana, a tą wskazaną osobą jest zastępca Burmistrza – Łukasz Madera. Kolejni dwaj 

delegaci wskazani są w drodze uchwały. Jest to radny Lucjan Małek oraz radny Paweł Kasiak.  

Wskazani radni wyrazili zgodę.   

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli do Zgromadzenia Związku Międzygminnego 

„Nidzica” z siedzibą w Kazimierzy Wielkiej (Paweł Kasiak, Lucjan Małek) 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 

ZA (9) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Lucjan Małek, Wacław Piwudzki, Jacek 

Skopowski, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Iwona Latos, Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Janusz Wątek 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Michalec 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca ogłosiła, że uchwała Nr III/19/2024 została przyjęta jednogłośnie w treści stanowiącej 

załącznik do protokołu.  

Rozwiązała się dyskusja pomiędzy radnym Markiem Zwolańskim i Burmistrzem MiG – Adamem 

Bodziochem na temat kondycji i przyszłości Związku Międzygminnego „Nidzica”. Burmistrz wyraził 

nadzieję, że współpraca w Związku przebiegać będzie właściwie. Zaapelował, by w tego rodzaju 

działalnościach unikać polityki i skoncentrować się na merytorycznej debacie. Korzystając z okazji 

zasugerował, ze to radni z lity PiS mogli zaproponować spotkanie i rozmowę pozostałym 10 radnym. Poza 

tym przypomniał i potępił zachowanie pięcioro radnych podczas wyboru Przewodniczącej Rady Miejskiej, 

którzy nowo-wybranej nie złożyli gratulacji. Uznał, że takie zachowanie jest ewenementem w skali kraju.  

Radny Janusz Wątek: zwrócił do Przewodniczącej Rady Miejskiej z pytaniem, dotyczącym zatrudnienia jej 

męża w czasie pełnienia przez nią funkcji radnej Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej szczegółowo wyjaśniła okoliczności zatrudnienia.  

Radny Janusz Wątek: poprosił przewodniczącą o konkretną odpowiedź na pytania: czy podczas pełnienia 

funkcji radnej rady Miejskiej małżonek rozpoczął pracę w Związku Międzygminnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: tak.  

Radny Stanisław Nowak: poprosił o to, by nie pouczać radnych, jak powinni postępować. Poinformował 

także zebranych, ze na jednej z sesji on i jego koleżanka zostali obrażenie z błahego powodu na forum 

społecznościowym.  

Burmistrz MiG: nie było to pouczenie lecz opinia wyborców w liczbie 2900.  
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34. Sprawy różne, wolne wnioski. 

Pan Krzysztof Kwiecień reprezentujący Stowarzyszenie na rzecz Ochrony Środowiska Gminy Kazimierza 

Wielka: w miejscowości Odonów, na terenie Ceramiki ma być budowany Zakład recyklingu, sortownia 

odpadów, przerób plastiku. Wniosek wpłynął w kwietniu. Zwrócił się do komisji Środowiskowej o 

interwencję w sprawie tego zakładu, gdzie może być także składowisko śmieci. Jeśli powstanie ten Zakład, 

to nie tylko Odonów będzie zatrutych lecz wiele innych miejscowości.  

Radny Marek Zwolański: zaproponował by strefę A lub B poszerzyć na Odonów. Takie działanie przerwie 

tego typu dyskusje.  

Sekretarz MiG – Rafał stokłosa: podziękował Wysokiej Radzie za zaufanie i wybór do reprezentowania 

Gminy w Związku „NIDA 2000”.  

Radny Jerzy Koziara: skoro utworzyły się komisje, to może należy wypracować jakieś stanowisko w sprawie 

zakładu w Odonowie i poszerzenia strefy ochrony uzdrowiskowej. 

Radny Janusz Wątek:  należy dokonać przeglądu dróg i rowów w całej Gminie. Nawalne deszcze pojawiają 

się wszędzie i zamulają drogi i rowy. Poruszył sprawę lekarza pediatry, który przyjmuje pacjentów raz w 

tygodniu. Mieszkańcy proszą, by odbywał się to przynamniej dwa razy w tygodniu. Poprosił o zajęcie się 

tym tematem. 

Radny Stanisław Nowak: poprosił, by komisja Rolnictwa uczestniczyła w typowaniu dróg do uznania ich za 

„powodziówki”. 

Radny Piotr Klimczyk: poprosił, że Rada pracuje przede wszystkim za pomocą komisji. Jeżeli będziemy 

pracować w komisjach, to radni będą o wszystkim poinformowani. Poprosił o zainicjowanie spotkania 

przewodniczących komisji stałych. 

Radny Jerzy Koziara: jest taka droga w Skorczowie, po której rolnicy nie mogą się poruszać, bo jest 

błotnista.   

Radny Marek Zwolański: wyraził zdziwienie, że klub „Sparta” nie mógł rozgrywać meczów na swoim 

boisku, gdyż uznano, że jest to plac budowy, tymczasem Dni Kazimierzy Wielkiej odbędą się właśnie na 

tym boisku.  

Radny Marcin Michalec: w Wymysłowie była już komisja oglądająca drogi, a do dnia dzisiejszego nic nie 

zostało zrobione. Należy działać, ponieważ tymi drogami jeżdżą ludzie. 

Radny Stanisław Nowak: dwa lata temu geodeta wytyczył drogę łączącą Krzyszkowice i Wojsławice.  

Od czasu wytyczenia minęło dwa lata.  

Pan Krzysztof Kwiecień: poprosił, aby radni byli o wszystkim informowani, by mogli przekazywać  

to mieszkańcom. Komunikacja dotychczas stosowana zawodzi.  
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Radny Janusz Wątek: w tej kadencji oczekuje, ze radni będą informowani o wszystkim, co się dzieje  

w Gminie.  

35. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad został zrealizowany i zamknęła III sesję Rady Miejskiej  

w Kazimierzy Wielkiej.  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej 

Przygotował: Katarzyna  Oracz 


